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Bestyrelsesmøde 
søndag d. 26.11 2023 fra 11-16.00 

Lokation: tivoli 
 
Til stede: Tobias Thune (TT), Mikkel Larsen (ML), Tobias Rasmussen (TR), Henrik Christoffersen 
(HC) og Mia Barrett (MB) 
 

Fraværende: Lisa Richardson (LR), Kirsten Jensen (KJ), Asmus Jørgensen (AJ). 
 
Indledende dialog 

 

• Med henvisning til bestyrelsens nedfældede forretningsorden er bestyrelsen 
beslutningsdygtig, da mere end halvdelen er til stede. 

 

Formanden informerer (v/Henrik) 

• Henrik C og Ulrik Schmidt var en del af nyhedssløjfen på TV2 ift. ansættelsen af en 

herrelandsholdstræner. TV2 talte ligeledes med TeamDanmark, som anerkendte, at det var 

en udfordring, at der ikke er økonomiske ressourcer til at aflønne trænere ordentligt.  

• Henrik C og Tobias Thune deltager i DIFs toplederseminar samt sportsgalla. Mia Barrett 

deltager i sportsgallaen.  

 

Status fra udvalg 

Turneringsudvalget (v/ Mikkel) 

• Der er ikke noget nyt at rapportere fra turneringsudvalget.  

Eliteudvalget (v/Lisa) 

• Lisas opdatering fra elitecenteret blev fanget i spam, og ingen havde derfor modtaget 

noget inden mødet. Flere bestyrelsesmedlemmer har oplevet at Lisas mails bliver fanget i 

spam. 

• Bestyrelsen har talt om, hvordan de kan bruge IKC i et større omfang f.eks. i forbindelse 

med eliteudvalget. Herunder ses de ydelser vi kan bruge i IKC:  

o Forbundsadministration – servicering af telefon og mail 

o Turnerings-og stævneplanlægning samt vedligeholdelse, licenshåndtering, 

hjemmeside og almindelig sekretariatsbetjening 

o Økonomifunktion bl.a. betalinger, bogføring, fakturering og opfølgning, 

afstemninger, kvalitetstjek, rapporteringer samt sparring og rådgivning 

o Faglig ledelse af personale der arbejder med strategiaftale bl.a. hjælp ved 

ansættelse, opfølgning på realisering af mål, rådgivning og sparring ift. løsning af 

opgaver, fagligt netværk og MUS. 
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o Amatør -og ordensudvalg for specialforbund der enten ønsker en mere professionel 

sagsbehandling eller ikke har de nødvendige kompetencer i organisationen 

o Kontorfaciliteter for forbundets ansatte inkl. Adgang til mødelokale.  

o Og meget mere. 

 

• Damerne fik et rigtigt fint resultat til EM i Aberdeen, hvor de fik en 7. plads. Dette betyder, 

at kvinderne er kvalificeret til VM 2024 i Skotland. Holdet bestod af Madeleine Dupont som 

skipper, Mathilde Halse, Denise Dupont, My Larsen og Jasmin Lander. Signe Schack var 

med som assistent. 

• Herrelandsholdet havde den erfarne canadiske coach Bill Tschirhart med til Curling EM i 

Perth, Skotland. Han var en del af truppen én uge op til arrangementet og tog tilbage til 

Canada efterfølgende. Landsholdet bestod af: Mikkel Krause, Mads Nørgaard, Henrik 

Holtermann, Oliver Søe og Christian Karger  

• Bestyrelsen har besluttet, at der skal foretages en konstruktiv evaluering af elitecenteret, 

så eventuelle ændringer kan foretages i den kommende sæson. Der skal derfor udformes 

en nytårsevaluering. Det er besluttet at udviklingskonsulenten indsamler spørgsmål fra 

bestyrelsen og udformer spørgeskemaet, som sendes ud til spillerne i elitecenteret.   

 

Kørestolscurling (v/Kirsten) 

• Dialogen med Parasport er på nuværende tidspunkt sat på standby. Bestyrelsen drøfter, 

om kørestolscurling kunne være en strategisk indsats i den nye strategiperiode. 

  

Fastholdelse og rekruttering (v/Mia) 

• Begynderturnering: Vi er gået i ”luften” med vores begynderturnering og fire hold deltog i 

turneringen i Vojens. Der var hold fra Gentofte Curling Club, Aarhus Curling Klub og 

Aalborg Curling Klub. Efter endt begynderturnering skal den evalueres, så vi kan blive 

klogere på, hvad medlemmerne efterspørger, og om der er noget, der skal rettes til. 

Ambitionen er, at der også skal være nogle spilledage på Sjælland.   

• Danmarks motionsuge: de fleste klubber har meldt tilbage ift. Danmarks motionsuge. Det 

er meget forskelligt, hvor mange deltagere de har haft. Nogle klubber havde stor tilslutning 

med 20 deltagere såsom Gentofte, mens Vojens desværre ikke havde besøgende. Vi 

kommer til at evaluere hele Danmarks motionsuge til vores næste online-netværksmøde 

(før, under og efter), så vi kan blive endnu skarpere til næste år.  

• Strategimøde med Bo Overgaard: som beskrevet, så har vi holdt statusmøde med Bo d. 17. 

oktober. 
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• Konsulentdag: d. 26. oktober havde vi konsulentdag i IKC. Det er en dag, som vi afholder to 

gange om året, hvor vi har nogle faglige oplæg og herefter laver noget socialt sammen. 

Denne gang talte vi om de roller, man har som konsulent samt ens kompetenceprofil.   

• Møde med region syd: d. 29 oktober afholdt vi et møde med Odense, Vojens (dog meldte 

afbud) og Esbjerg, hvor vi diskuterede de ting, som rører sig i curlingmiljøet.   

• Træningskataloget: vi har i samarbejde med Asmus rettet træningskataloget, og det er 

snart klar til at komme til tryk. Det vil løbende justeres ud fra de tilbagemeldinger, vi får.  

• Is-webinar: Flere klubber har efterspurgt et is-webinar, hvor de bl.a. kan få lidt sparring på 

klargøring af is i en ishockeyhal. Asmus og jeg afholder derfor et webinar lørdag d. 16. 

december. 

 

Kommunikationsudvalget (v/Lisa) 

• Kommunikationsstrategien godkendes over mail, når noteringerne fra Mikkel er 

implementeret.   

• Det er vigtigt, at alt politisk kommunikation går gennem bestyrelsen, hvorefter 

kommunikationskonsulenten orienteres.   

• Vi skal fremadrettet huske, at referat fra bestyrelsesmøderne skal sendes ud til 

formændene for klubberne.  

• Bestyrelsen har drøftelser angående nyhedsbrevet, og hvordan det eventuel kunne sættes 

op.  

Opdatering fra Malene 

• Malene vil gerne opdatere hjemmesiden, så øvelserne bliver præsenteret mere nutidigt. 

• Hun vil gerne lave en Tiktok-kanal og sammen med Thorbjørn forsøge at få 

skolecurlingelever til at lave videoer til den - en slags konkurrence. Det er et forsøg for at 

se, hvad det kan give os. 

• DM-mestre på hjemmesiden: Den bliver udbygget. 

• Jysk-Fynsk Mesterskab: hun tager til Odense d. 2. december og oplever turneringen og 

tager nogle billeder. Hun vil ligeledes gerne lave flere historier fra klubberne, især vestpå. 

• Curling Kick-Off turnering i Vojens: Det var en rigtig god oplevelse. Spillerne var glade for at 

spille mod nogle på samme niveau. 

• Skolecurling: Arbejder på at lave et postkort og stickers, som eleverne kan få med hjem, så 

de kan klistre curling-stickers på forskellige steder og reklamere for curling. Og forhåbentlig 

prikke til at de kommer igen. 

• Esbjerg: Vi laver en facebookkonkurrence om at vinde et medlemskab i klubben.  
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Økonomisk status og overblik (v/Tobias R) 

• Vi har mistet vores bogholder i IKC, Josephine. Vi har derfor fået en ny bogholder.  

• Støtten fra Team Danmark har hævet DCuFs indtægter betragteligt, men udgifterne bliver 

også hævet på diverse poster ifm. elitecurling. Vi har blandt andet modtaget en støtte til 

morgentræning fra Team Danmark. 

• P.t. ser det ud til at DCuF får et mindre overskud i 2023.  

• Tobias R og Asmus har fået bevilliget DAP midler til kurser i DCuF.   

 

Code of conduct(v/Mikkel) 

• DCuFs forretningsorden skal tages op til overvejelse minimum hvert 4. år og godkendes 

igen. Mikkel sender et udkast til bestyrelsen, som kommenterer dette, hvorefter den 

godkendes. 

• Bestyrelsen vil gerne have, at deres konstituerende møde ligger i forlængelse af 

generalformsalingen, hvor de vil gennemgå forretningsorden.  

Kønsdiversitet i bestyrelsen samt bestyrelsens sammensætning(v/Henrik) 

• Bestyrelsen drøftede, hvordan de kan leve op til DIFs strategi for kønsdiversitet på 30/70.  

• Hvis forbundet lever op til 30/70 ift. kønsdiversitet, så får forbundet del af den samlede 

pulje fra DIF. Bestyrelsen har en intention om at leve op til dette mål. 

• Bestyrelsen drøftede ligeledes, hvordan deres sammensætning skal være i fremtiden ift. 

antal bestyrelsesposter, kønssammensætning mm. Mikkel sender oplæg rundt til resten af 

bestyrelsen, som kommenterer på dette.  

Generalforsamling 2024 

• Bestyrelsen ser gerne at flere medlemmer deltager i generalforsamlingen. De overvejede 

derfor, hvordan den kan udformes på en ny måde, så det er interessant for flere at deltage. 

Tobias T, Mia og Henrik afholder møde om generalforsamlingen og ser på, hvordan den 

kan struktureres. Gode ideer til oplægsholdere osv. modtages gerne.  

Honorar 

• Der er endnu ikke lavet retningslinjer ift. honoraret størrelse. Det er forbundet selv, der 

bestemmer. Almindelige bestyrelsesmedlemmer skal ikke have mere honorar. Det skal ses 

som en kompensation for den tid, der bruges på arbejdet i forbundet såsom feriedage og 

ansvar. Bestyrelsen ser generelt positivt på at honorere og herved følge DIFs anbefalinger, 
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men det er en beslutning, der skal tages på generalforsamlingen. DCuF laver et oplæg til 

diskussion på generalforsamlingen.  

(Henrik er inhabil i denne diskussion.) 

 


